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ZÁPIS Z 14. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 

 
Datum konání: 9. března 2021 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; Ing. Pavel Kraus; PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: Karel Drašner; Vladislav Erdman; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení nového člena Etické komise FSI 
5. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2020 
6. Schválení Rozpočtu fakulty na rok 2021 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Úvodem pan děkan Štefan Michna poděkoval panu docentovi Karlu Sellnerovi za jeho dlouholetou práci 
pro fakultu, k slovům díků se připojil i předseda senátu Jaromír Cais. 
 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír Cais. Konstatoval, že je 
7 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl doplněn o bod č. 4 
Informace z hlasování per rollam. 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Informace z hlasování per rollam 
5. Schválení nového člena Etické komise FSI 
6. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2020 
7. Schválení Rozpočtu fakulty na rok 2021 
8. Různé 
9. Závěr 

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[79]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Iryna Hren a František 
Klimenda. 
  
Hlasování: pro 7 proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[80]. 
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Ad 4) Předseda Jaromír Cais informoval o hlasování per rollam: 
Návrh usnesení [78]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Podmínky přijetí ke studiu na Fakultě strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
pro akademický rok 2021/2022 ve studijních programech schválených v roce 2021," byl schválen; 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
  
Ad 5) Předseda senátu Jaromír Cais informoval o tom, že se vzdal mandátu v Etické komisi z důvodu pracovní 
vytíženosti, na své místo doporučil Ing. Elenu Střihavkovou, Ph.D. 
 
Návrh usnesení [81]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Ing. Elenu Střihavkovou, Ph.D. členkou Etické komise od 9. 3. 2021 do konce funkčního období, tj. do 
28. 2. 2023.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[81]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna přednesl Výroční zprávu o hospodaření za rok 2020. 
 
Návrh usnesení [82]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2020.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[82]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna informoval o rozpočtu fakulty na rok 2021. 
 
Předseda senátu Jaromír Cais vznesl dotaz, jak dlouho se bude rozpočet určovat dle stanovených ukazatelů. 
Děkan Štefan Michna sdělil, že na základě rozhodnutí vedení univerzity se takto rozpočet bude stanovovat cca 
1,5 až 2 roky. 
 
Návrh usnesení [83]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Rozpočet Fakulty strojního inženýrství na rok 2021.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[83]. 
 
Ad 8)  

a) Děkan Štefan Michna informoval senát o tom, že konec stavby budovy CEMMTECH bude dříve, již 
v prosinci 2021.  

b) Děkan Štefan Michna informoval o tom, že dnes bude probíhat schůzka ohledně testování a očkování 
v rámci COVID-19, o výsledku budou zaměstnanci informováni prostřednictvím vedoucích ústavů. 
Respirátory lze vyzvednout u sekretářek (1-2ks týdně). 

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 9) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 79 až č. 83. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Iryna Hren, v. r.  

 František Klimenda, v. r. 

 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
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Příloha č. 1 Výroční zpráva o hospodaření za rok 2020 
Příloha č. 2 Rozpočet fakulty na rok 2021 


